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Mötet hölls hemma hos Anna Holmgren 
Närvarande: Lisa Carlsson, Ulrika Rydberg Andrén, Gun Sundblad, Inger Petersen, Stina Willman, Ann-
Marie Hagman, Catharina Johnson, Alva Björkman, Leonor Gustafsson, Anna Holmgren 
 
Frånvarande: Annika Lorenz  
 
1. Mötet öppnades 

 
2. Styrelsearbete 
Inget att rapportera men se under 3. SIF om utdrag ur belastningsregistret. 
 
3. SIF 
Alla med styrelseuppdrag inom SIF skall lämna in ett utdrag från belastningsregistret. Lisa skickar ut 
information om hur det skall hanteras i praktiken via styrelsens WhatsApp-grupp. Utdraget ur 
belastningsregistret söks hos Polisen. Det skall finnas några representanter med vid öppning av 
brevet och resultatet skall registreras i Idrott-online. 
 
4. Verksamhet och sektionerna 
 
4.1 Tävling 

 
KM 7-8 oktober 
Ingen återkoppling har kommit vad gäller sökt återstartsstöd. 
 
Tävlingsansvarig, Terese W, önskar att köpa in surfplattor och internetpuck s.k. Hot-spot till klubben. 
Kostnad ca 10.000kr totalt. Styrelsen är eniga i att ge tävlingsansvarig i uppdrag att köpa in 3st 
surfplattor och 1st internetpuck. 
 
Domare är klart till KM, Ewa Wik, Ivar Arnbjörnsson och Saga Ljungars har tackat ja. 
 
Anne-christine C meddelar att det går bra med att hitta sponsorer till årets KM. Vi ser om det räcker 
till att lotta ut priser till funktionärerna också. 
 
Vi behöver se över material till Smali-bana då ingen i styrelsen vet vad som finns att tillgå för detta. 
Ann-Marie H som tänker sig att genomföra en klubbkväll med Smali tar kontakt med tävlingsansvarig 
för att reda ut om det behövs köpas in mer material. 
 
Tävlingskurs 18/6 
Terese W anordnar en tävlingskurs med Ewa Wik den 18/6 kl. 10-13. Kostnaden är satt till 100kr per 
ekipage för medlemmar och 200kr för icke-medlemmar. Max 20st ekipage. Styrelsen bestämmer att 
kursen kan genomföras även om det får skjutas till medel, totalkostnaden beräknas till 1000kr. 
 
4.2 Ungdom 
Vi har fått 25.000kr för att anordna ungdomsaktiviteter för våra ungdomar. Tanken är 1-2 ridläger 
med ett bredare tema än enbart tävling. Leonor och Alva har kontakt med Odinns ungdomar och ser 



om man vill dela upp pengarna till två aktiviteter. De tänker sig att fråga Emma Barigård om det finns 
möjlighet att anordna aktiviteterna med/hos henne. 
 
Det finns en förfrågan om att anordna gemensamma ungdomsaktiviteter med Gyda. 
 
Styrelsen bestämmer att det skall föras upp ett eget konto för ungdomarna. Ulrika tar på sig 
uppgiften att fixa ett konto. 
 
Romme IS har ställt en fråga om Odinns ungdomar vill ställa upp att står för matförsäljningen under 
Fritidsmästerskapen då restaurangen på Romme är stängd, Leonor och Alva tar på sig uppdraget att 
ta kontakt med Ivar och fixa bemanning till detta.  
 
4.3 Fritid 
Klubbkvällarna rullar på med 5-9 deltagare per tillfälle. Vi behöver kolla upp hur man får tag i nyckel 
till stallarna även om behovet inte har funnits bland deltagarna. Skulle man vilja komma in i förrådet 
så behöver man nyckeln. 
 
Vi bestämmer oss för att inte söka pengar ur en Fritidspott då styrelsen inte ser att de föreslagna 
aktiviteterna är helt tillämpliga för vår verksamhet. 
 
4.4 Utbildning 
Terese W fortsätter arbetet med att försöka anordna kurserna Hippologi 1 och Ridteori 2. 
 
Gun S föreslår att vi skulle kunna ha en Modig häst kurs till hösten med samma upplägg som för 
tömkörningskursen d.v.s. först en clinic öppen för alla medlemmar och sen ge möjlighet för egen 
träning. Styrelsen tycker att det är en bra idé och Gun får uppdraget att ta kontakt med tänkt 
arrangör Dala Häst och Ryttarutveckling. 
 
4.5 Avel 
Inget att rapportera. 
 
4.6 Övriga aktiviteter 
Se tävlingskurs under 4.1 Tävling. 
 
5. Ekonomisk rapport 
Inget att rapportera. 
 
6. Övriga frågor 
Romme IS har frågat om Odinn kan ställa upp med domarsekreterare under Fritidsmästerskapen. Vi 
får ersättning men vi behöver reda ut om det är ersättning per person eller pass. Styrelsen 
bestämmer sig för att tacka ja till förfrågan. 
 
Vi har fått en fråga från en annan förening om hur vi gör med tävlingsstaketen på Romme, dessa skall 
sättas upp och tas ner vid varje tävling så att inte eventuellt lösa hästar kan skada sig. Lisa C tar på sig 
att besvara frågan. 
 
7. Nästa möte: bestäms via kommunikation i styrelsens WhatsApp-grupp  

 
8. Mötet avslutas 
 
Vid tangentbordet: Anna Holmgren 


